
                                    Rada školy pri ZŠ Andreja Radlinského v Kútoch 

                                                        Zápisnica zo zasadnutia 

 

 

VEC: zasadnutie Rady školy 

Dátum: 12.3.2019, 17:00 – 18:00 hod. 

Miesto: Knižnica ZŠ 

Zúčastnení: predseda RŠ: Miroslava Matúšková 

                      členovia RŠ: Eva Kollárová, Jarmila Krajčíková, Marcela Ralbovská, Eva Turkovičová, 

                                             Gabriela Hnátová, Elena Balážová 

                                   hostia: Jana Mrázová riaditeľka školy, Renáta Antálková zástupkyňa 

                  ospravedlnení: Ľudmila Húšťavová, Adam Mikuš, Naďa Antálková, Petra Antálková 

 

ODOVZDANÉ: predseda Rady školy 

 

PROGRAM: 

1. Prezentácia prítomných – podpísanie prezenčnej listiny 

2. Privítanie a otvorenie porady 

3. Privítanie novej členky RŠ 

4. Správa o hospodárení a čerpaní rozpočtu v roku 2018 

5. Plán zasadnutia na rok 2019 

6. Rôzne – Diskusia 

7. Záver 

 

1. Prezentácia prítomných:   

Podpísanie prezenčnej listiny 

  

2. Privítanie: 

Predsedníčka Rady školy Miroslava Matúšková privítala na zasadnutí prítomných členov RŠ, 

ako aj predkladateľku dokumentov, riaditeľku školy Janu Mrázovú. Prítomných oboznámila  

s programom zasadnutia. 

 

3. Privítanie novej členky RŠ: 

Predsedníčka RŠ oznámila členom RŠ odstúpenie Daši Krátkej a predstavila novú členku 

RŠ Elenu Balážovú, ktorá sa stala členom RŠ na základe výsledkov volieb. 

 

4. Správa o hospodárení a čerpaní rozpočtu v roku 2018 

Členovia RŠ prerokovali Správu o hospodárení a čerpaní rozpočtu ZŠ v roku 2018 (ďalej správa), 

ktorú predložila riaditeľka ZŠ a konštatovali, že predložená správa je v súlade so zákonom č. 

597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení, v súlade s 



VZN č. 1/2013 a  dodatkom č. 5 k VZN č. 1/2013 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

škôl a školských zariadení na území obce Kúty (správa o hospodárení je prílohou č. 1 zápisnice). 

 

4.Plán zasadnutia na rok 2019: 

Predsedníčka RŠ predložila plán zasadnutí na rok 2019, po prediskutovaní bol plán zasadnutí 

schválený (plán zasadnutí je prílohou č.2 zápisnice). 

 

5.Rôzne – Diskusia: 

Diskusia sa viedla priebežne k jednotlivým bodom programu. 

 

6.Záver: 

Na záver sa predsedníčka RŠ Miroslava Matúšková poďakovala prítomným členom komisie 

a ukončila zasadnutie. 

 

 

Zapísala: Eva Kollárová 

Overila: Miroslava Matúšková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                              Miroslava Matúšková 

                                                                                                                Predseda Rady školy 

 

  

                                          


